
Zápis z jednání Komise pro mládež, tělovýchovu a sport 
 
Datum:           26.4.2017 
 
Účast:           dle prezenční listiny. Komise je usnášeníschopná, přítomno 7  členů z 10 členů  
 
Omluveni:      Jakub Hušek a Radek Eliáš     
  
Hosté:            Ing. Lea Enenkeová, Michaela Rom 
 
Koordinátor:    
 
Program: 

1. Schválení programu jednání 
2. Jako host přijata – Michaela Rom 
3. Dotační řízení pro rok 2018  
4. Úprava pravidel 
5. Vyučtování 

6. Diskuze – různé 

Průběh jednání: 
 
ad 1) schválení programu:  
              KMTS schvaluje program dnešního jednání   - hlasováno pro: 7 
                                                                                                        proti: 0 
                                                                                                 zdržel se: 0 
 
ad 2) Jako host se komise bude účastnit Michaela Rom. 
                         - hlasováno pro: 7 
                                           proti: 0 
                                    zdržel se: 0 
 
ad 3) Návrh komise na zřízení čtvrtého programu. Tento program, mládežničtí reprezentanti (do 20 let), by měl oddělit 
vrcholové týmové oddíly a jednotlivce. Na tento program navrhujeme částku 100 000,- Kč.  
                         - hlasováno pro: 7 
                                           proti: 0 
                                    zdržel se: 0 
 
Komise navrhuje, drobné změny v programu činnost sportovních organizací. Zvýšení minimálních ročních příspěvků 
z 800,- na 1200,- ročně. 
 
Doplnění věty - ´´ Celá částka bude rozdělena v tomto programu.´´ do předpokládaného celkového objemu peněžních 
prostředků. 
                         - hlasováno pro: 7 
                                           proti: 0 
                                    zdržel se: 0 
 
ad 4) Komise dává podnět ke změně pravidel - do uznatelných položek přidat DPP a DPČ a zastropovat 30% z  
objemu dotace. 
                         - hlasováno pro: 7 
                                           proti: 0 
                                    zdržel se: 0 

 
ad 5) Komise nedoporučuje posílání dotací ve dvou splátkách. 
                         - hlasováno pro: 0 
                                           proti: 6 
                                    zdržel se: 1 
 
 
ad 6) Členové komise diskutovali o tanečním oddíle R.A.K. Je to oddíl, který nemá sídlo v Příbrami ( pochází 
z Berouna). Jisté pochybnosti o komerčnosti tohoto projektu. Na příštím jednání se k této diskuzi vrátíme. 
 
 
Datum: 29.4.2017 
Zapsal: Mgr. Josef Strejc, předseda komise 


